
Bestyrelsesmøde - Tirsdag den 12. november  

17:00-19:00 i Lyngbakken 

Deltagere 

1. Rasmus, Kathrine, Christina, Sara, Christian, Nicolai og Gry 

Emne Note 

Dagsorden 1. Nyt fra huset ved Gry & Nicolai, herunder også opfølgning på kommunens tilsyn  
2. Evaluering af de seneste arrangementer – Høstfest, Fotografering, arbejdsdag 
3. Regnskab & budget 
4. Status på legater 
5. Årshjul – herunder kalender 2025 
6. Opfølgning på sidste mødes actions 
7. Eventuelt 

Godkendelse af 
dagsorden 

 

Nyt fra huset ved 
Gry & Nicolai 
 

Der er lavet en fælles fratrædelsesordning med Louise, som desværre ikke kan komme 
tilbage til pædagogfaget. Louise har fem måneders opsigelse, hvor vi håber på at få refusion for 
den periode. 
 
Jasmin går på orlov januar-april. 
 
Iben har valgt at opsige sin stilling, da hun skal ud og rejse i det nye år og efterfølgende starter 
på studie. Iben stopper 31/12-24. 
 
Gustav tager ud og rejser januar-februar og kommer tilbage efterfølgende.  
 
Stine (pædagog) er ansat per 1 december 2024. Stine indgår på Vandråbestuen i stedet for 
Jasmin, mens hun er på orlov  
 
Der er planlagt ansættelsessamtale med Kathrine Sommer (pædagogisk assistent), som er 
anbefalet af Kathrine.  
 
Hamideh starter på pædagoguddannelsen til februar 2025 
 
Ny AMR. Line har opsøgt og fået rollen som AMR i huset.  
 
Personaletur til Roskilde Kongres, hvor vi skal se et underholdende foredrag af Rikke 
Østergaard.  

Evaluering af 
arrangementer 

Tidligere arrangementer:  
Høstfest 
Stor tilslutning af forældre og børn. Der blev indkøbt ekstra mad på dagen!         
Fortsat godt samarbejde med Meny! 
Stor interesse fra børnene omkring maden (helstegt pattegris) 
Godt samarbejde mellem bestyrelsesmedlemmerne på aftenen! 
Fotografering 
Udfordringer ift. forvirring om procedure for bestilling af portræt og holdfoto.  
Arbejdsdag 
God oplevelse. Der er styr på dagen, folk ved hvad de kan forvente og der er stor opbakning.  
Mad: Fint med bestilling af pizza, så der ikke blev brug for meget tid på maden.  
Kommende:  
Julefest (Støtten) 
Nytårstaffel (uge 9 2025)  
Erfaring fra sidste år: Koblingen til Støtteforeningen har virket. De fik hvervet frivillige til årets 
festival, ved dialog med forældre under arrangementet.  
Koncept: Uformel snak med forældrene, med fokus på hvad bestyrelsesarbejdet går ud på. 

Regnskab og 
budget 

Afventer materiale fra LDD, der afventer priser fra kommunen 

Status på legat 
 

Opfølgning fra sidste møde: Hvem vil hjælpe med legater? 



Sara og Christina er tovholdere på dette. Kathrine melder sig som afløser for Sara, som træder 
ud af bestyrelsen til maj 2025. 

Årshjul - 
opdateret med 
nye initiativer til 
Årsmøde 
 

Generel opdatering, samt fokus på 2025 datoer 
 
Årsmøde 2025 – d. 20-05-2025 
 
Fotografering 2025 – d. 29/8 eller d. 5/9 
 
Høstfest 2025 – d. 29/8 eller d. 5/9 
 
Byfest 2025 (Meny) -  

Så på sidste 
mødes actions 
 

Noget nyt vedrørende LDD besparelser? 

Eventuelt  Næste møde: 

 


